
 
 

 

 

Tarnów, 28 lutego 2023 r. 

KRM.0003.690.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXII sesji Rady Miejskiej 23 lutego 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Józef Gancarz zgłosił następujące 

wnioski i zapytania: 

1. Ponowił wniosek o przejście dla pieszych na rogu ul. Wiśniowej oraz ul. Krzyskiej w dzielnicy Krzyż.  
(KRM.0003.657.2023)  
„Tam naprawdę jest duży ruch. Dostałem odpowiedź taką, że w tamtym roku był przetarg i zgłosiła 
się tylko jedna firma. Cena była zaniżona, nie można było przetargu rozstrzygnąć i pieniądze te nie 
znalazły się w budżecie na 2023. Jeżeli jest pilna potrzeba to te pieniądze powinny się znaleźć w 
remontach czy wydatkach ZDiK-u. Bardzo proszę, aby ten temat nie został odłożony na półkę, aby 
został załatwiony. Ponieważ naprawdę ul. Wiśniowa jest takim ciągiem komunikacyjnym jak są 
wypadki na Nowodąbrowskiej to wszystkie auta w kierunku Dąbrowy Tarnowskiej, Lisiej Góry 
jeżdżą przez Wiśniową przez Krzyż, a więc ten temat jest tam potrzebny.  Panie Prezydencie – patrzę 
na Pana Prezydenta Kwiatkowskiego – miało to być załatwione, myślałem, że to będzie już 
namalowane. To naprawdę nie trzeba dużo pracy, żeby to zrobić a to nie zostało jeszcze zrobione. 
A więc mam prośbę, aby ta wiarygodność tego urzędu była trochę większa niż do tej pory.” 

2. Zwrócił się z prośbą o remont ul. Porzeczkowej w Krzyżu.  
„Mieszkańcy proszą już od kilku dobrych lat o remont tej drogi. Niestety było obiecane przez Pana 
Prezydenta, że zostanie to zrealizowane w późniejszym terminie. Kolejny budżet, kolejne zmiany 
nie ma tej drogi”. 

3. W nawiązaniu do informacji, które padły na Komisji Ekonomicznej, że nastąpi podwyżka cen 
biletów jednorazowych o 15% w MPK. Radny chce wiedzieć na jakiej podstawie ona ma nastąpić. 
Ponadto czy został przyjęty plan finansowy spółki MPK na rok 2023? Jeżeli został przyjęty, to czy w 
palnie finansowym założono już podwyżki? Czy w planie finansowym założono kwotę jaką otrzyma 
MPK od ZDiK-u poprzez Urząd Miasta Tarnowa, czy też tej kwoty brakuje? Czy ten plan finansowy 
został już napisany, przegłosowany przez radę nadzorczą, czy nie został przegłosowany?  

4. „Panie Prezydencie cztery lata już budujemy przedszkole w Krzyżu. Niestety po raz kolejny w tym 
budżecie Państwo dokładają ponad 500 tys. na rozbudowę tego przedszkola. 5 mln zł było w 
przetargu. W ubiegłym roku było 1 mln 200 tys. w czerwcu było dołożonych. Powinno być koniec, 
nagle mamy znowu ok 500 tys. zł. Bardzo proszę (…) odpowiedzieć na pytanie do kiedy będziemy 
temu wykonawcy dokładać? Nie może być tak, że jest rozstrzygnięty przetarg a my dokładamy 
jeszcze 30% więcej aniżeli jest wg przetargu.” 
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